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مهدی اســام پناه در خصوص سفرش به بندرعباس 
در جمــع خبرنگاران، اظهار کرد: تمرکز تصمیم ها در 
چند محور بنادر شهید رجایی، باهنر و بندرلنگه انجام 
گرفت که از جمله آن واگذاری اختیارات ضمانت ۱۰ 
درصد ارزی در موضوع کالاهای اساسی و غیراساسی 

به استاندار هرمزگان بود.
وی ادامه اداد: تعداد زیادی از کانتینرها به خارج از بندر 
شهید رجایی هدایت شد و تعدادی نیز به جانمایی در 
سایر نقاط کشور پیش بینی شد و مابقی اموال تملیکی 

نیز در بازه زمانی تا پایان موعد مقرر خارج می شود.
رییس ســازمان ملی استاندارد با بیان اینکه از حدود ۲ 
هزار و ۸۶۹ کانتینر که مربوط به ســال های قدیم بوده 
اســت، گفت: حدود ۲۰۰ کانتینــر از امروز )هجدم 
شهریورماه( در حال خروج از بندر شهید رجایی است.

اســام پناه تعداد این کانتینرها و محموله های رسوبی 
که به امروز و چندماه و چندسال اخیر )دولت حاضر( 
برنمی گردد، بلکه برخی از آن ها مربوط به سالیان قدیم 
که برای آن ها تصمیم گیری نشده بود، را هفت هزار و 

۴۰۵ کانتینر اعام کرد.
۹۰ درصد مشــکات ماندگاری کالا در بندر شــهید 

رجایی آماده نبودن اسناد کالا و مشکات ارزی است
معاون رییس جمهور، ۹۰ درصد مشکات ماندگاری 
کالا در بندر شــهید رجایی را آماده نبودن اسناد کالا و 
مشکات ارزی عنوان کرد و ادامه داد: مدت ماندگاری 
کانتینر در این بندر از ۳۰ روز، امسال به ۳۵ روز افزایش 

یافته است.
۲۲۳ خودروی ماشین آلات سنگین متروکه در نخستین 

مزایده فروخته می شود
وی اظهار کرد: هیچ موضوعی در خصوص استاندارد 
در استان هرمزگان در خصوص خودروهای سواری و 
تجاری، سنگین و ماشین آلات وجود ندارد، به عنوان 

مثال در بندر شهید رجایی ۲۲۳ خودروی ماشین آلات 
ســنگین که متروکه شده بنا شــد در نخستین مزایده 

فروخته شود.
رییس ســازمان ملی اســتاندارد گفت: در دیگر بنادر 
هرمزگان همچون بندر شهید باهنر تعدادی خودروی 
سواری که شرایط ارزش گذاری آن اختافاتی با گمرک 
داشــت؛ بنا شد ظرف ۴۸ ساعت آینده تعیین تکلیف 

شود.
اسام پناه در بخش دیگری ادامه داد: نمایندگان نهادهای 
مجوز دهنده با هماهنگی استاندار در بنادر هرمزگان مقیم 
خواهند شد که این مقیم بودن آن ها باعث سرعت کار 

خواهد شد.
وی با اشاره به وجود ۹۰ هزار کانتینر خالی در بندر شهید 
رجایی، نیز اظهار کرد: در مجموع ۱۰۰ هزار کانیتنر فعال 

و درحال گردش وجود دارد.
معاون رییس جمهور، موجودی کانتینر فعال در این بندر 
را ۱۱۴ هــزار کانیتنر اعام کرد و افزود: در جمع بندی 
به این نتیجه رســیدیم که ۱۰ درصد علت این اتفاقات 
ناشی از تورم و بقیه آن مربوط به مسائل اسنادی و ارزی 
برمی گردد، بنابراین اتفاقات امروز در این بندر اتفاقات 

بغرنج و پیچیده  و جای نگرانی نیست.
اســام پناه تصریح کرد: کار تخصیص محموله های 
بخش خصوصی و دولتی شامل ۶۸۲ تی.ای.یو گوشت، 
۲ هزار و ۱۷۰ تی.ای.یو چای ترانزیتی، ۱۳۰ تی.ای.یو و 
۲ هزار و ۱۲۶ لاســتیک اظهار نشده، که تازه  وارد شده 

نیز به زودی آغاز و این کالاها ترخیص خواهد شد.

وی در خصوص ترخیــص خودروها مانده در بندر 
شــهید رجایی نیز گفت: از یکهزار خودرو نزدیک به 
۳۰۰ خودرو اظهار شده ترخیص شده، تعدادی نیز که 
دچار اختافات ارزی با گمرک است، در یک بازه زمانی 

تعیین تکلیف می شوند.
به گفته رییس ســازمان ملی اســتاندارد، ۴۳ دستگاه 
اتوبوس مســتقر در گمرک شهید باهنر نیز به زودی به 

ناوگان حمل و نقل جاده ای افزوده می شود.
مهدی دوستی استاندار هرمزگان هم در این خصوص 
کشــور به میزان کافی در حوزه زیرساخت ها سرمایه 
گذاری کرده اســت، گفت: ما نمی خواهیم یک پوسته 
از بنادر با ظرفیت اســمی ۶ میلیــون TEU با راندمان 
پایین داشته باشیم باید مشکات بنادر با اصاح قوانین 

بیشترین راندمان را از ظرفیت فعلی داشته باشیم.
وی افزود: این جلســات برای افزایش بهره وری بنادر 
استان اســت چرا که بنادر مشکل پس کرانه داشتند و 
بخشی از ظرفیت نیز توسط رسوب کالا معطل مانده بود 
و با زحمات مسئولان دولت در حال رفع این مشکات 

هستیم.
اســتاندار هرمزگان گفت: برای حل این مشــکات 
نیازمند تصمیمات سخت هستیم با جلساتی که برگزار 
شد مسائل باقی مانده شفاف شد و اختیاراتی که معاون 
اول رئیس جمهور تفویض کردند می تواند ســبب باز 
شدن دست استان در امور شود و راندمان بنادر افزایش 
یابــد و از یزدی دیگر نیز تحول جدی در نظام صنعتی 

کشور اتفاق خواهد افتاد.

اختیارات ترخیص ۱۵ هزار کانتینر در بندر 
شهید رجایی به استاندار هرمزگان واگذار شد

        اقتصــاد کیش -   معاون رییس 
جمهور و رییس ســازمان ملی استاندارد 
گفت: ۲۷ بنگاه بزرگ و معتبر در بندرشهید 
رجایی افزون بر ۱۵ هزار کانتینر موجودی 
داشــتند که در راســتای جلوگیری از 
ماندگاری و رســوب کالا، کار ترخیص 

آن ها به استاندار هرمزگان واگذار شد.

اقتصاد کیش -    رئیس کل دادگستری هرمزگان ضمن بررسی آسیب شناسانه پرونده 
کثیرالشــاکی بهنام خودرو، دســتورات ویژه ای برای تسریع در رسیدگی و جبران 

خسارات مالباختگان صادر کرد.
مجتبی قهرمانی در دیدار با نمایندگان شکات پرونده کثیرالشاکی بهنام خودرو، ضمن 
بررســی آسیب شناسانه روند رسیدگی به این پرونده، دستورات ویژه ای به منظور 

تسریع در رسیدگی و جبران خسارات مالباختگان صادر کرد.
در جریان این دیدار، نمایندگان شکات پرونده کثیرالشاکی »بهنام خودرو« به صورت 
مســتقیم و بدون واسطه درخواســت های خود را با عالی ترین مقام قضایی استان 

هرمزگان در میان گذاشتند.
در این دیدار که دادستان مرکز استان هرمزگان و معاون وی به همراه بازپرس شعبه 
رسیدگی کننده به پرونده و فرمانده پلیس آگاهی و افسران پرونده نیز حضور داشتند، 
رئیس کل دادگســتری هرمزگان ضمن پیگیری آخرین وضعیت تحقیقات و روند 
رسیدگی به پرونده، پس از استماع اظهارات مالباختگان، ارشادات و دستورات لازم 

را خطاب به مقامات قضایی و ضابطین صادر کرد.
مجتبی قهرمانی همچنین »شناســایی اموال متهم« و »جبران خسارات مالباختگان« 
را از جمله مهمترین اولویت های دســتگاه قضایی اســتان هرمزگان در خصوص 
پرونده کثیرالشــاکی موســوم به »بهنام خودرو« عنوان کرد و گفت: بر این اساس، 
دستور شناسایی و توقیف همه اموال مدیرعامل و اعضای هیئت مدیره شرکت بهنام 

خودروسازان جنوب هرمزگان و مرتبطان صادر شده است.
وی با بیان اینکه تاکنون یکهزار و ۱۱۸ نفر در این پرونده، شــکایت خود را مطرح 
نموده اند، گفت: ۱۴ نفر از متهمان اصلی این پرونده شناسایی و دستگیر شده اند که 
۷ نفر از آنها در بازداشت به سر می برند و ۷ نفر دیگر با تودیع وثایق سنگین و صدور 

دستور ممنوع الخروجی، آزاد هستند.
قهرمانی تصریح کرد: اقدامات قضایی و دیپلماتیک برای دســتگیری و اســترداد 
مدیرعامل شرکت مذکور به عنوان متهم اصلی این پرونده و بازگرداندنش به کشور 

با اعان قرمز به پلیس اینترپل در حال پیگیری است.
وی با اشاره به اهمیت عنصر زمان در رسیدگی به این پرونده، به رئیس پلیس آگاهی 
اســتان هرمزگان مأموریت داد تا ضمن تعیین افســر ویژه نسبت به شناسایی اموال 

متهمان و احصاء موانع و چالش های موجود اقدام کند.
رئیس کل دادگستری هرمزگان خاطرنشان کرد: پرونده کثیرالشاکی بهنام خودرو با 
توجه به حساســیت موضوع به دلیل تعدد شکات و میزان کاهبرداری انجام شده، 
یکی از مهم ترین پرونده های دســتگاه قضایی استان است که از بدو تشکیل تحت 

رصد و نظارت اینجانب و دادستان مرکز استان بوده است.
رئیس کل دادگستری هرمزگان همچنین با تأکید بر لزوم رسیدگی دقیق و منصفانه 
به اتهامات مطرح شــده در این پرونده، گفت: جبران خسارات مال باختگان در هر 

یک از مراحل دادرسی که امکان پذیر باشد، انجام خواهد شد. و در اولویت است.

رئیس کل دادگستری هرمزگان تاکید کرد؛

دستورات ویژه برای تسریع در 
رسیدگی مالباختگان »بهنام خودرو«

مذاکرات خوبی درخصوص توسعه و 
تجهیز بنادر تجاری قشم در جریان است

اقتصاد کیش-    معاون اقتصادی و ســرمایه گذاری ســازمان منطقه آزاد قشم هدف 
 )CIFIT( اصلی از حضور در بیست و سومین رویداد سرمایه گذاری و تجارت چین
را ایجاد تعامل هدفمند اقتصادی و مذاکره با ســرمایه گذاران خارجی جهت توسعه 
زیرساخت ها و رونق بخش های مختلف اقتصادی در جزیره قشم دانست.  منصور 
عظیم زاده اردبیلی با بیان این مطلب، اظهار کرد: عضویت جمهوری اســامی ایران 
در سازمان همکاری های شانگهای، پیمان بریکس و همچنین برنامه جامع ۲۵ ساله 
همکاری های راهبردی مشترک میان ایران و چین، فرصت های مناسبی جهت تقویت 

معامات تجاری و اقتصادی فراهم کرده است.
وی ادامه داد: شرکت در این رویداد بین المللی امکان برقراری تماس مستقیم با سرمایه 
گذاران و تامین کنندگان بین الملی سرمایه فراهم کرده و  همچنین به معرفی منطقه 
آزاد قشم به عنوان یک بازار هدف و مقصد جذاب برای جذب سرمایه های خارجی 

کمک می کند.
معاون اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد قشم افزود: در دو روز نخست 
برگزاری نمایشگاه بین المللی چین )CIFIT( مذاکرات خوبی با سرمایه گذاران عاقه 
مند درخصوص توســعه و تجهیز بنادر تجاری جزیره قشم و رونق بخشیدن به این 

حوزه صورت گرفته است.
به گفته عظیم زاده اردبیلی؛ پیگیری و جلب توجه سرمایه گذاران چینی برای حضور و 
سرمایه گذاری در موضوعات مرتبط با منطقه آزاد قشم مندرج در سند جامع همکاری 
راهبردی ۲۵ ساله ایران و چین نیز از دیگر موضوعاتی است که شرکت در این رویداد 

بین المللی می تواند به تسهیل آن کمک کند.
وی در پایان خاطرنشــان کرد: منطقه آزاد قشــم با بیش از ۹۰ بسته سرمایه گذاری در 
حوزه های لجستیک، نفت و انرژی، صنعت، شیات و گردشگری را در این رویداد 
بین المللی ارائه کرده که با استقبال خوبی از جانب فعالان اقتصادی و سرمایه گذاران 

کشور چین مواجه شده است.
 بیست و سومین رویداد تجارت و سرمایه گذاری چین )CIFIT ۲۰۲۳( به عنوان تنها 
رویداد تشویق سرمایه گذاری کشور چین برای تسهیل سرمایه گذاری های مشترک 
در دیگر کشورها در روزهای ۸ الی ۱۱ سپتامبر سال ۲۰۲۳ میادی )برابر با ۱۷ لغایت 

۲۰ شهریورماه ۱۴۰۲ هجری خورشیدی( در شهر شیامن کشور چین برگزار  شد.

معاون اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد قشم :

 

اقتصاد کیش -    معاون امور زیربنایی و عمرانی شهرداری بندرعباس گفت: پل پیامبر 
اعظم بندرعباس با ۴۵ درصد پیشرفت فیزیکی در حال ساخت است.

حسین بازماندگان در جمع خبرنگاران، افزود: پل پیامبر اعظم بلوار شهید رجایی را 
به آزاد راه این مسیر متصل می کند.

وی با بیان اینکه طول این پل ۱۲۰ و عرض آن ۱۱ متر و ۷۰ سانتیمتر است، تصریح 
کرد:  این سازه دارای ۱۲ دهنه و حجم بتن ریزی ۹ هزار و ۸۰۰ متر مکعب است و 

۲۵۲ تن آهن آلات برای ساخت این پل استفاده می شود.
معاون امور زیربنایی و عمرانی شهرداری بندرعباس با اشاره به اینکه تاش می شود 
تا پایان سال این پل به بهره برداری برسد، خاطرنشان کرد: برای ساخت این پل ۱۲۰ 

میلیارد تومان اعتبار نیاز است.
وی با بیان اینکه در سه کیلومتری این پل، تقاطع غیرهمسطح شبدری با ۵۰ درصد 
پیشرفت فیزیکی در حال ساخت است، اظهار کرد: طول پل ۵۰، عرض آن ۱۷ متر 

و دارای دو دهنه ۲۵ متری است.
معاون امور زیربنایی و عمرانی شهرداری بندرعباس ادامه داد: این تقاطع غیرهمسطح، 

بلوار شهیدرجایی را به بلوار راه آهن متصل می کند.
وی با اشــاره به اینکه تقاطع غیرهمسطح پیامبر اعظم نخستین تقاطع غیرهمسطح 
شبدری در شهر بندرعباس است، عنوان کرد: با ساخت این تقاطع مسیر دسترسی از 

چهار طرف میسر می شود و نقش زیادی در کاهش ترافیک دارد.
بازماندگان با بیان اینکه این تقاطع تا خرداد سال آینده به بهره برداری می رسد، تصریح 

کرد: با ساخت این پل ها ترافیک شهری کاهش می یابد.

معاون امور زیربنایی و عمرانی شهرداری بندرعباس خبر داد:

 پیشرفت ۴۵ درصدی پروژه ساخت 
پل پیامبر اعظم بندرعباس

اقتصاد کیش -    مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان گفت: بندرلنگه با میزان 
ماندگاری کالا در کمتر از ۵ روز، رتبه نخست سرعت خروج کالا بین بنادر کشور 

را کسب کرد.
مرتضی ســالاری در تشــریح این خبر، افزود: در پنج ماهه نخســت امســال با 
برنامه ریزی های انجام شده در بنادر غرب استان متوسط ماندگاری کالا به کمترین 

زمان خود در پنج سال گذشته رسید. 
وی بیان کرد: بندرلنگه با دستیابی به کمترین میزان ماندگاری کالا با کمتر از پنج روز، 

رتبه نخست سرعت خروج کالا، در بین بنادر کشور را دارد.
مدیــر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان کاهــش هزینه های انبارداری در زنجیره 
تامین کالا، کاهش قیمت تمام شــده کالا برای مصرف کننده نهایی، امکان افزایش 
میزان تخلیه و بارگیری کالا و افزایش عملکرد را از مزایای کاهش زمان ماندگاری 

کالا در بنادر برشمرد.
وی گفت: میزان تخلیه و بارگیری کالا در پنج ماهه نخســت امســال در بنادر غرب 
هرمزگان به بیش از پنج میلیون و ۵۰۰ هزار تن رسیده که در مقایسه با سال گذشته 

۱۴ درصد افزایش یافته است..

مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان :

بندرلنگه رتبه نخست سرعت خروج 
کالا بین بنادر کشور را کسب کرد

اقتصاد کیش -     معاون بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان گفت: بخشی از بهای 
لیموترش خریداری شده از باغداران هرمزگان این هفته پرداخت می شود.

محمدرضــا ماندگاری در جمع خبرنگاران، افزود: در این مرحله ۷۶ میلیارد تومان 
بهای لیموی خریداری شــده در طرح خرید توافقی به باغداران اســتان پرداخت 

می شود.
وی بیان کرد: امسال برای حمایت از باغداران استان و بدنبال کاهش قیمت محصول 

لیموترش، حدود چهارده هزار و ۲۰۰ تن لیمو از باغداران خریداری شد.
ماندگاری اظهار کرد: مجموع مطالبات باغداران استان ۱۴۰ میلیارد تومان است که 

مابقی این مطالبات نیز پس از ثبت اطاعات خرید، پرداخت می شود.
وی با بیان اینکه خرید توافقی لیمو از باغداران شهرستان های رودان و میناب از اوایل 
مرداد آغاز شــد و تا ۱۳ شهریور ادامه داشت، اضافه کرد: هرمزگان بیش از ۱۳ هزار 

هکتار باغ لیمو دارد.

معاون بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان  :

بهای لیموترش خریداری شده از باغداران 
هرمزگان بزودی برداخت می شود

اقتصاد کیش -    رییس هیأت مرکزی نظارت بر انتخابات شورای نگهبان، ترکیب 
اعضای هیأت مرکزی نظارت بر انتخابات استان هرمزگان را منصوب کرد.

با حکم آیت الله  ســید محمدرضا مدرســی یزدی رئیس هیئت مرکزی نظارت بر 
انتخابــات شــورای نگهبان، رییس و اعضای هیأت مرکــزی نظارت بر انتخابات 

هرمزگان منصوب شدند. 
عبدالله صادقی بهمنی به عنوان رییس هیأت نظارت منصوب شد.

صادق علیمرادی، احمدرضا باوقار، حسین مذنبی و عباس متین نیز دیگر اعضای 
این هیأت هستند.

شورای نگهبان از طریق هیأت مردی نظارت بر انتخابات وظیفه نظارت بر برگزاری 
انتخابات ۱۱ اسفندماه ۱۴۰۲ را بر عهده دارد.

اعضای هیأت مرکزی نظارت بر 
انتخابات هرمزگان منصوب شدند

اقتصاد کیش-       مدیرعامل شرکت آب و فاضاب 
هرمزگان ارزش پروژه های تکمیل شده آبرسانی در 
شهرســتان جاسک طی دو سال گذشته را یک هزار 
و ۴۴ میلیــارد ریال عنوان کــرد و گفت: ارزش کل 
پروژه های فعال این شهرســتان نیز که در آینده مورد 
بهره برداری قرار خواهد گرفت، ۳ هزار میلیارد ریال 

است.
عبدالحمید حمزه پور با بیان اینکه شهرستان جاسک 
در شرقی ترین نقطه استان هرمزگان به دلیل در مرکز 
بودن طرح توسعه سواحل مکران مورد توجه است 
و برای تســریع در تحقق برنامه های پیش بینی شده، 
نیازمند رســیدگی بیش از پیش به بخش آبرســانی 
است، افزود: شــرکت آب و فاضاب هرمزگان در 
راســتای تحقق برنامه های کوتاه مدت، میان مدت و 
بلند مدت برای این شهرستان پیش بینی کرده است که 
به دلیل ظرفیت سد جگین در این شهرستان، اقدامات 

تاثیرگذاری از این محل پیش بینی شده است.
وی افزود: در همین راستا روستاهای غرب جاسک 
از محل سد جگین تامین آب می شوند که دارای آب 

پایدار و با کیفیتی است.
به گفته مدیرعامل آبفا، در اجرای طرح آبرسانی آبفا 
برای شهرستان جاسک، تمامی شهرها و روستاهای 
این شهرســتان بر اســاس اولویت، در قالب اجرای 
پروژه های جدید، توســعه آبرسانی و ایجاد ظرفیت 
های جدید پیش بینی لازم شده است که آینده امیدوار 
کننده ای پیش روی شرقی ترین شهرستان هرمزگان 

قرار داده است.
وی در ادامه به اقدامات انجام شــده در شهرســتان 
جاســک اشــاره کرد و افزود: با تکمیل فاز اول خط 
انتقال آب از ایستگاه پمپاژ بهمدی تا سه راهی سهران 
جمعیتی بالغ بر ۱۲۰۰ نفر در ۴ روســتا از اجرای این 

پروژه بهره مند شدند.
به گفته حمزه پور، برای تکمیل این پروژه، اعتباری بالغ 

بر ۳۵۰ میلیارد ریال هزینه شده است.
مدیرعامل آبفا ادامه داد: نیاز آبی مناطق یاد شده از سد 

جگین تامین می شود.
وی در ادامه به عملیات اجرایی خط انتقال مجتمع های 
لیره ای، چراغ آباد، نامکن اشاره کرد و گفت: در همین 
راســتا یک مخزن ۲۵ و ۲ مخزن ۱۵ متر مکعبی نیز 
نصب و شــبکه توزیع دو روستای تار و نامکن نیز با 

مجموع اعتبار ۷۴ میلیارد ریال اجرا شد.
حمــزه پور همچنن گفت: با هدف تامین و پایداری 
آب روستای لیره ای، ۲.۴ کیلومتر شبکه توزیع اجرا و 

انشعابات آن نیز نصب شد.  
مدیرعامل آبفا اعتبــار اجرای این پروژه را ۷ میلیارد 

ریال عنوان کرد.
وی همچنین از اجرای شبکه توزیع روستای دمکا و 
همچنین نصب انشعابات این روستا و زیگدف خبر 
داد و گفت: برای اجرای این پروژه ها اعتباری بالغ بر 

۹۷ میلیارد ریال هزینه شده است.
حمــزه پور افزود: در ایــن مدت عملیات تجهیز و 
احداث ســاختمان سرچاهی روستای واجه قیر نیز 

با اعتباری بالغ بر ۱۴ میلیارد ریال به سرانجام رسید.
مدیرعامــل آب و فاضاب هرمــزگان در ادامه به 
عملیات تکمیلی حفر چاه شماره چهار و کف شکنی 
چاه شــماره ۲ مجتمع سورک خبر داد و گفت: برای 
اجرای این پروژه اعتباری بالغ بر ۱۲ میلیارد ریال هزینه 

شده است.
وی همچنیــن به تکمیل یک بــاب مخزن هزار متر 
مکعبی سورک اشاره کرد و گفت: با هدف ذخیره و 
تامین آب مورد نیاز روستاهای زیگدف، شمشی بالا، 
شمشی پائین، چنالی بالا، چنالی پائین، شم سیاهان، 
عبد، محمدآباد و گشمی یک باب مخزن با گنجایش  
یکهزار متر مکعبی با تاش های انجام شده در قالب 

اعتبارات جهاد آبرسانی به پایان رسید.

حمزه پور با بیان اینکه این مخزن برای تامین نیاز آبی 
جمعیتی بالغ بر ۴هزار و ۵۰۰ نفر در ۱۰ روستا مورد 
استفاده قرار می گیرد، افزود: برای احداث این مخزن 

۱۴۰ میلیارد ریال اعتبار هزینه شده است.  
مدیرعامل آبفا در تشــریح جزئیات حجم عملیات 
پروزه های جهاد آبرسانی و محرومیت زدایی، گفت: 
عاوه بر احداث مخزن یکهزار متر مکعبی، حدود ۲۰ 
کیلومتر خط انتقال و سه هزار و ۴۵۰ کیلومتر شبکه 
توزیع در شــرق جاسک از محل این اعتبارات اجرا 

شده است.
وی افزود: بر اســاس پیش بینی، ۱۷.۵ کیلومتر خط 
انتقال با اعتبار ۴۲ میلیارد ریال در غرب جاسک و ۱۴ 
کیلومتر خط انتقال به همراه ۶ کیلومتر شبکه توزیع با 

اعتبار ۲۰۰ میلیارد ریال اجرا خواهد شد.
حمزه پور در ادامه به دیگر پروژه های پیش بینی شده 
شهرســتان جاسک اشــاره کرد و افزود: در راستای 
سیاست های دولت برای توسعه مکران در محدوده 
شهرستان جاسک در حال حاضر پروژه های آبرسانی 
جاسک به ارزش ۳۰۰ میلیارد تومان فعال است که با 
تکمیل آن، شاهد تحقق برنامه های دولت بر اساس 

برنامه های پیش بینی شده خواهیم بود.
مدیرعامل آبفا گفت: پروژه های آبرسانی جاسک در 
قالب اعتبارات مجتمع روستایی، طرح توسعه مکران، 
جهاد آبرسانی و سرمایه گذاری بخش خصوصی در 

حال احداث است.

یک هزار میلیارد ریال ارزش پروژه های تکمیل شده 
آبرسانی جاسک

مدیرعامل آبفا هرمزگان خبرداد؛


